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Beantwoording ex. Artikel 38 vragen over verkeerssituatie 
Theemsplein/Lorenzkade

Geachte heer El Aichi,

U heeft naar aanleiding van het ingekomen stuk “verkeerssituatie 
Theemsplein/Lorentzkade” onderstaande artikel 38 vragen gesteld. Met deze 
brief geven wij antwoord op de vragen. Hieronder is uw vraag steeds cursief 
weergegeven, waarna het antwoord van het College volgt.

1. Bent u op de hoogte van de onveilige situatie rondom de speeltuin 
Jeugdland?

In het verleden heeft de speeltuinvereniging in samenwerking met de 
gemeente een aantal aanpassingen gedaan om veiligheidsbeleving te 
bevorderen. Er zijn hekken tussen de uitgang van de speeltuin en de weg 
geplaatst. Tevens is er een verkeersdrempel aangelegd. Sinds deze 
aanpassingen is hier objectief bezien (cijfers en inrichting) geen sprake van 
een gevaarlijke situatie. Ons hebben tot op heden ook nog geen signalen 
bereikt van omwonenden dat na de aanpassingen sprake is van een 
gevaarlijke situatie.

We gaan in gesprek met de bewoonster die haar zorgen heeft geuit. Wij 
nodigen u ook graag uit bij deze afspraak. De speeltuinvereniging wordt hier 
ook bij betrokken.

2. Bent u bereid om voor automobilisten duidelijk aan te geven dat ze de 
ingang van de speeltuin benaderen, zodat zij rustig kunnen rijden?

De speeltuin ligt in een 30 km gebied en met een verkeersdrempel. De 
inrichting van de wegen is passend bij de functie van een speeltuin.
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In het gesprek zoals genoemd onder vraag 1, onderzoeken we echter graag 
of er eventueel nog kleine aanpassingen mogelijk zijn om de 
veiligheidsbeleving te vergroten en de attentie te verhogen, zonder de 
inrichting van de weg te veranderen Dit kunnen aanpassingen zijn die de 
gemeente oppakt, maar ook de speeltuinvereniging heeft hier wellicht een rol

3. Bent u bereid om samen met de bewoners en de vrijwilligers van de 
speeltuin naar de verkeerssituatie te kijken?

Daartoe zijn wij bereid. Zie het antwoord op vraag 1 en 2.

4. Is het mogelijk om de oversteekplaats naar de speeltuin te verhogen en 
een zebrapad aan te leggen of de weg te versmallen?

Op dit moment is er in het kader van veiligheid geen aanleiding om de weg 
anders in te richten. Zebrapaden in een 30KM gebied zijn ook niet 
gebruikelijk in Haarlem.

5. De bewoners maken zich zorgen over de verkeersveiligheid rondom 
Lorentzkade. Er wonen heel veel gezinnen met kleine kinderen. Bent u op de 
hoogte van de gevaarlijke verkeerssituatie op de Lorentzkade?

Nee, daarvan zijn wij objectief (cijfers en inrichting) bezien niet van op de 
hoogte. Wel gaan wij in gesprek met de bewoonster die haar zorgen hierover 
heeft geuit. Wij nodigen u ook graag uit bij deze afspraak.

6. Dhr. Tebbens van Rover geeft in zijn brief van 14 april 2016 aan dat als 
er tegenliggers komen, is de weg te smal om elkaar op hoge snelheid te 
passeren. Het lijk mij dan beter om van Lorentzkade een 30 km/ uur te 
maken, bent u het met mij eens?
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Het gebied waar de Lorenzkade in ligt, is volgens het HVVP aangemerkt als 
30 KM gebied. Op dit moment is er geen onderhoudsbehoefte, waardoor een 
herinrichting van de weg nog niet aan de orde is. Gezien het feit dat de weg 
objectief veilig is en onderdeel van de bus route is zien wij niet de 
noodzaak om werkzaamheden hier te prioriteren.

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders,

de secretaris, e burgemeester,


